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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Åsa Edlund, med flera, lämnade följande information till nämnden under 

allmänhetens frågestund: 

 Om hembesöksprogrammet. 

 

Stadsdelsnämndens ordförande och stadsdelsdirektören gratulerade 

hembesöksteamet till utmärkelsen kvalitetspriset 2018, och överlämnade 

blommor.  

 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 
 Om förvaltningens jullovsprogram som erbjuder kostnadsfria 

aktiviter under julhelgerna inklusive nyår.  

 Om att åtgärder vid Ungdomens hus kommer att vidtas under veckan. 

Ungdomens hus kommer att öppnas i helgen som kommer.  

 Om att det pågår ett samarbete med MTR, SL och polisen för att 

stävja narkotikahandeln vid Rinkeby tunnelbanehall. 

 Om att det pågår ett samarbete med bostadsbolagen och 

fackförvaltningarna angående information och åtgärder gällande 

sophantering.  
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Frågor från nämnden 

 

 Martin Michel (M) tog upp frågan om råttor – förbättring av 

sophämtning. Förvaltningen svarade att det hämtas cirka två ton sopor i 

veckan från allmänna sopkorgar. 

 Staffan Svärd (S) tog upp frågan om trafikproblem på Danmarksgatan. 

Förvaltningen svarade att det är ett problem och att förvaltningen ska 

kontakta trafikförvaltningen och SL. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om att införskaffa större sopkorgar i 

stadsdelsområdena och om alternativa lösningar för att minimera 

problemet med råttor. Förvaltningen svarade att det genomförs ett test att 

ha färre sopkorgar i ett område för att begränsa mängden hushållssopor.  

 Lara Siadat (MP) tog upp frågan om polisens agerande vid 

tunnelbanehallen i Rinkeby.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 


